



地 產 代 理 監 管 局
ESTATE AGENTS AUTHORITY

通告

鑑於 2019 冠狀病毒病疫情的最新發展，原定於 **2020 年 7 月 27 日下午 2 時及 6 時 30 分**舉行的營業員資格考試（筆試模式）將會取消。考生將獲安排退還其就有關考試已支付的全數考試費。退款安排詳情將會由高峰進修學院考試中心另行以手機短訊（SMS）知會受影響的考生。

考生如有任何有關退款安排的查詢，請發電郵至 cpdc@vtc.edu.hk 或致電 2919 1467 / 2919 1468 / 2919 1478 與高峰進修學院考試中心聯絡。

地產代理監管局

2020 年 7 月 23 日

NOTICE

In light of the latest development of COVID-19, the Paper-based Salespersons Qualifying Examinations scheduled for **2:00 p.m. and 6:30 p.m. on 27 July 2020** will be cancelled. Candidates will be arranged to receive full refund of examination fees paid for the relevant examination. Details of the refund arrangement will be sent separately to affected candidates by the PEAK Examination Centre via mobile phone text message (SMS).

Candidates should contact the PEAK Examination Centre (Email: cpdc@vtc.edu.hk or Tel: 2919 1467 / 2919 1468 / 2919 1478) for any enquiries regarding refund arrangement.

Estate Agents Authority

23 July 2020